
    

 

Jaarverslagen seizoen 2016-2017 
 
 
A. Jaarverslag Secretariaat 

Het bestuur bestond dit seizoen uit: 
Henk Heeneman   voorzitter 
Ido Ruijs    penningmeester 
Karlijn Schmidt   wedstrijdsecretaris 
Henk Kroon   scheidsrechtercoördinator 
Matthijs Goossens  technische coördinator 
Harriët Goossens   jeugdcoördinator 
Linda de Vries   secretaris 
 
Het afgelopen seizoen is er maandelijks vergaderd door het bestuur. Naast de algemene 
bestuurszaken is er veel gesproken over communicatie via sociale media. Zo is vanaf december 
Jamie Bruggeling als communicatie coördinator vaak aanwezig geweest bij vergaderingen. Ook is 
er regelmatig gekeken naar de financiële situatie en de mogelijkheden die VV Monza heeft.  

 
Linda de Vries 

 
B. Jaarverslag Ledenadministratie 

Hieronder een overzicht van de leden verdeeld over jeugd, senioren en recreanten. 
 

 Begin seizoen Afmeldingen 
 

Aanmeldingen Totaal eind 
seizoen 

Mini 12 -2 15 25 

Jeugd A, B en C 36 -7 6 35 

Senioren 68 -16 11 63 

Recreanten 8 -2 3 9 

Totaal 124 -27 35 132 

 
Het ledenaantal is sinds een aantal jaren weer toegenomen. Met name de mini-afdeling heeft 
het erg goed gedaan. Het aantal mini’s is afgelopen seizoen verdubbeld. 
 
Jacqueline van der Laan /  Harriët Goossens 

 
C. Jaarverslag Scheidsrechtercoördinaat 

Het afgelopen seizoen hebben er namens Monza 46 mensen ingeschreven gestaan als 
gekwalificeerd scheidsrechter bij de Nevobo. Waarbij we over het algemeen op zeer degelijk 
niveau hebben gefloten. 
De opkomst van de scheidsrechters was goed en zeker ook de opkomst bij de jeugdwedstrijden 
op de zatermiddag was erg goed. Voor komend seizoen zal er wederom een indeling gemaakt 
worden voor de gehele eerste en tweede seizoenshelft, zodat elk team ruim de tijd heeft om 
hun beurt in te plannen. De telbeurten zijn over het algemeen ook goed nagekomen. De 
wekelijkse response van de aanvoerders op het fluit- en telschema was afgelopen seizoen erg 
goed!  
Het blijft alleen een feit dat er veel dames gerechtigd zijn om te fluiten, maar dit in de praktijk 
toch liever niet doen. Hierdoor waren de damesteams ook afgelopen seizoen  weer meer 
ingedeeld bij het tellen. 



    

 

Geslaagd spelregelcafe 
Op 21 oktober hadden we onder de bezielende leiding van Johan een zeer geslaagd 
spelregelcafe. Tijdens deze avond hebben 14 leden voor het eerst de instaptoets gehaald en zij 
zijn hiermee gerechtigd om wedstrijden tot en met 3e klasse te fluiten. He is echter wel 
noodzakelijk dat ze na het behalen van dit certificaat ook echt gaan fluiten! Het zou mooi zijn als 
de aanvoerders komend seizoen meer variatie in hun indeling maken. 
 
Jeugd heeft de toekomst 
Op 3 maart hebben we (Harriet/Henk) ook nog een korte scheidsrechtersworkshop gegeven 
voor de meiden A, meiden B en de jongens. We hebben tijdens deze workshop de belangrijkste 
spelregels uitgelegd en ook in de praktijk gebracht door afwisselend op de bok te gaan zitten 
tijdens spelsituaties. Wij zullen sommige jeugdleden komend jaar actiever gaan begeleiden bij 
hun te fluiten wedstrijden. Dit met de bedoeling om fluiten nog leuker  te vinden en zekerder op 
de bok te zitten. Ook in het seizoen 2017/2018 zullen we een workshop voor jeugd geven; het is 
alleen de bedoeling om dit dit jaar in de 1eseizoenshelft te doen. 
 
Al met al was het een geslaagd scheidsrechtersseizoen, waarvoor dank aan alle teams! 
 
Henk Kroon 

 
D. Jaarverslag Wedstrijdsecretariaat 

Ook dit jaar zijn er via de site veel wedstrijdwijzigingen  gedaan. Zowel door Monza als onze 
tegenstanders. In de meeste gevallen is dit goed verlopen. Helaas is het niet mogelijk altijd aan 
ieders wensen tegemoet te komen. 
 
Verder zijn we het afgelopen seizoen helemaal over gegaan op het Digitale Wedstrijd Formulier. 
De informatie over het DWF is in de vorm van een presentatie na het einde van de ALV gegeven 
en de informatie is ook op de website beschikbaar. Vanaf aankomend seizoen is het DWF 
verplicht, dus ook bij uitwedstrijden zal er altijd gebruik gemaakt moeten worden van het DWF.  
 
Karlijn Schmidt 
 

E. Jaarverslag Technische Commissie 
Seizoen 2016-2017 is gestart met vijf herenteams en drie damesteams. Bij de heren waren de 
resultaten goed. Heren 2 en Heren 4 hebben, door als eerste te eindigen, promotie naar een 
hogere klasse afgedwongen. De overige teams hebben zich vrij eenvoudig gehandhaafd. 
Bij de dames waren de resultaten minder goed. Hierdoor starten volgend seizoen twee teams in 
de vierde klasse en is voor dames 1 een 3e klasse plek gereserveerd. 
 
Voor de teamindeling van seizoen 2017-2018 zijn een viertal inspraaksessies georganiseerd. De 
reacties hierop waren zeer positief. Toch waren er nog wat verbeterpunten. De laatste sessie 
moest bijvoorbeeld verplaatst worden. Ook kwamen er toen nieuwe zaken naar voren die beter 
in een eerdere sessie besproken hadden kunnen worden. Voor 2018-2019 zullen we deze 
ervaring meenemen. 
 
Door de financiële situatie kon er dit jaar niet extra geïnvesteerd worden in materiaal en 
opleiding van trainers. 
 
Namens de TC, 
Matthijs Goossens 



    

 

 
F. Jaarverslag Jeugd 

De jeugd bestaat uit een mini-afdeling en een jeugdafdeling. 
 

Miniafdeling 
We zijn het afgelopen seizoen geëindigd met 5 mini-teams. Monza 1 en 2 deden mee aan de 
competitie voor niveau-6 teams. Dit was het eerste seizoen waarin deze competitie voor de 
oudste mini’s binnen de regio Haaglanden verplicht was. Het is goed bevallen. Monza 1 werd in 
de najaarscompetitie kampioen. Monza 1 en 2 werden getraind door  Raymond van der Kruk 
met assistentie van Judith Verboon. 

 
De jongeren mini's spelen hun wedstrijden in toernooivorm. Er waren afgelopen seizoen 8 
toernooidagen. Monza 3 heeft het hele seizoen meegedaan, Monza 4 is tijdens het seizoen 
inegstroomd en Monza 5 heeft tijdens het laatste toernooi het debuut gemaakt. Monza 3, 4 en 5 
werden getraind door Leontien Oosterhof en Annemarie de Wilde. Zij werden hierbij 
geassisteerd door Lisa Bron en Elise Kuppens. 

 
Overige activiteiten voor de mini’s in seizoen 2016/2017: 

- Pietentraining voor de hele mini-afdeling op 3 december 2016 
- Mini’s-van-de-maand bij MB1, MB2, H3 en H1 (2x). Hieraan hebben 12 mini’s 

meegedaan. 
- Bezoek aan wedstrijd van Heren 1 van Inter Rijswijk met oplopen met de tegenstanders 
- Seizoensafsluiting georganiseerd door de evenementencommissie: black-light-

evenement voor de mini’s met patat eten. 
 

De functie van minicoördinator is waargenomen door de jeugdcoördinator.  
 

Jeugdafdeling 
Monza is het seizoen met 5 teams uitgekomen in de jeugdcompetitie, namelijk 1 meiden A 
team, 3 meiden B teams en een jongens B-team. De teams werden getraind door: Richard Poot 
(MA1 en MB1), Michel Boer (MB1), Ilona Jagtenberg (MB2), Marleen Goossens (MB3) en 
Matthijs Goossens (JB1). De teams werden gecoacht door trainers en/of ouders. 

 
Ook dit jaar waren er weer mooie prestaties. MB1 werd najaarskampioen in de hoofdklasse en 
promoveerden naar de Topklasse. In de bekercompetitie kwamen zij tot en met de halve finale. 
JB1 werd in hun eerste seizoen direct al najaarskampioen in de 2e-klasse. Vervolgens deden ze 
het met een tweede plaats ook goed in de voorjaarscompetitie van de 1-ste klasse. 
 
In het nieuwe seizoen starten we met 3 meiden A teams, 1 jongens A team, 1 meiden B team en 
een meiden (mix) C team.  

 
Overige activiteiten: 

- In samenwerking met de scheidrechterscoördinator werd een scheidsrechtersworkshop 
georgansieerd voor de A en tweedejaars B-jeugd. Hieraan deden 15 jeugdleden mee. Een 
aantal van hen hebben daarna jeugdwedstrijden gefloten. 

- Het seizoen werd afgesloten met een volleybalkamp voor de A- en B-jeugd. 22 
jeugdleden en hun trainers beleefden in geslaagd en intensief weekend op camping 
Vlugtenburg. 

 
Harriët Goossens 



    

 

 
G. Jaarverslag Evenementencommissie 

Als evenementencommissie kunnen we terugkijken op een geslaagd jaar met meerdere 
toernooien. Om te beginnen hebben we het champagnetoernooi georganiseerd, waarbij we 17 
teams hebben mogen inschrijven. Alle 160 oliebollen zijn door de deelnemers genuttigd.  
Begin april stond het beachvolleybaltoernooi bij Lindo op het programma. Hier zaten we ook 
bijna vol. Er hebben 13 teams deelgenomen in de categorieën: 3x3, 2x2 hoog en 2x2 laag. 
Uiteraard mohten de winnaars het veld omploegen nadat ze de medailles in ontvangst hebben 
genomen.  
Voor het eindtoernooi hebben we dit jaar iets speciaals georganiseerd: een blacklight toernooi. 
Een hoop geklieder en gekladder en mooie outfits. Ook voor de jeugd was er een mini zeskamp 
georganiseerd. Een spectaculair eind van een mooi volleybalseizoen! Mede door het inbrengen 
van sponsors (Wall Creations, Harteveld Autoschade, Tebbenhof Binnen en Lexthoen Events) 
hebben wij als evenementcommissie kostendekkend gewerkt. Voor komend seizoen staan er 
weer mooie evenementen op het programma, let op de flyers en schrijf je op tijd in! Wij hebben 
er weer zin in! 
 
De evenementencommissie 

 
H. Jaarverslag Penningmeester 

Monza heeft dit seizoen een beter jaar gedraaid vergeleken met vorige seizoenen door een 
positief resultaat te boeken. Mede dankzij de contributieverhoging begin het seizoen zijn er 
extra inkomsten gegenereerd.  
Het resultaat is positiever uitgevallen door onder andere: 

- een aanmeldingenstijging bij de jeugdafdeling;  
- een daling in de zaalhuur door minder zaaluren; 
- een nieuw contract met de Wielepet. Het afgesloten contract met de Wielepet zorgt 

ervoor dat Monza structureel jaarlijks minder kosten aan zaalhuur heeft dan vorige jaren. 
 

Voor het komende jaar is het weer belangrijk dat we de jaarlijkse sponsorbedragen binnenhalen 
en dat we de ledenaantallen binnen de vereniging kunnen behouden, zowel uit te breiden.  

 
Het geboekte resultaat dekt niet de verliezen van vorig jaar, laat staan de jaren daarvoor. Dit 
betekent dat we structureel een positief resultaat moeten boeken, om als vereniging gezond te 
blijven. Als vereniging moeten we daarom met z’n allen ervoor zorgen om sponsors en donaties 
binnen te halen, zodat we niet weer de contributies moeten verhogen. 

 
Ido Ruijs 

 
 

 


